
 

 

 

 

 

 

Informacija apie Klaipėdos miesto  

darželį „Želmenėlis“ 

 

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba. 

 

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms, 

kuriems yra sunku skaityti ir suprasti įprastus tekstus. 

Lengvai suprantama kalba padeda jiems 

sužinoti naujos informacijos. 

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse. 

 

© Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/ 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kas yra Klaipėdos miesto 

darželis „Želmenėlis? 

 

Klaipėdos miesto darželis „Želmenėlis“ 

yra įstaiga. 

Toliau Klaipėdos miesto darželį „Želmenėlis“  

vadinsime Darželiu. 

 

 

Darželis rūpinasi mokinių ugdymu. 

Ugdymas yra veikla, kai vaikai mokosi, pavyzdžiui: 

• žaisti,  

• draugauti,  

• bendrauti,  

• sportuoti,  

• dainuoti,  

• šokti,  

• piešti. 

 

Taip pat Darželyje vaikai: 

• auga, 

• geriau supranta pasaulį, 

• susipažįsta su kitais žmonėmis, 

• išbando skaitmenines technologijas. 

Skaitmeninės technologijos yra, pavyzdžiui, 

kompiuteris. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Darželį lanko: 

• vaikai, kuriems yra daugiau nei 1 metai, 

• 2 metų vaikai, 

• 3 metų vaikai, 

• 4 metų vaikai, 

• 5 metų vaikai, 

• 6 metų vaikai, 

• 7 metų vaikai.  

 

Daugiau apie Darželį galite sužinoti internete. 

Paspauskite mėlyną tekstą apačioje: 

https://klaipedoszelmenelis.lt/  

Tada Jums atsidarys interneto puslapis. 

 

Darželyje dirba: 

• direktorius, 

• mokytojai, 

• kiti darbuotojai, pavyzdžiui, vyrėjai. 

 

 

Darželio direktorė yra Laima Sireikienė. 

Direktorė: 

• vadovauja darželiui, 

• rūpinasi darželiu. 

 

 

https://klaipedoszelmenelis.lt/


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Su direktore galite susitikti: 

• antradienį nuo 16:00 valandos  

iki 18:00 valandos, 

• penktadienį nuo 9:00 valandos  

iki 11:00 valandos. 

 

Jeigu norite susitikti su direktore, 

Jūs turite iš anksto užsiregistruoti. 

Tai reiškia, Jūs turite susitarti laiką, 

kada atvyksite susitikti su direktore. 

Jeigu norite užsiregistruoti, galite: 

• paskambinti telefonu. 

Mūsų telefono numeris yra 

+37046345731. 

• parašyti laišką elektroniniu paštu. 

Mūsų elektroninis paštas yra 

darzeliszelmenelis@klaipeda.lt 

 

Darželio interneto puslapyje  

svarbiausia informacija  

yra parašyta lengvai suprantama kalba.  

Jeigu norite skaityti informaciją  

lengvai suprantama kalba,  

paspauskite mėlyną skaitančio žmogaus ženklą.  

Tai yra lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Skaitančio žmogaus ženklą rasite  

interneto puslapio viršuje. 

 

mailto:darzeliszelmenelis@klaipeda.lt


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Darželio interneto puslapyje  

svarbiausia informacija yra parodyta gestų kalba.  

Gestų kalba yra ženklų kalba. 

Kai žmogus kalba gestų kalba, jis:  

• judina rankas,  

• judina kitas kūno dalis. 

Jeigu norite pamatyti informaciją  

gestų kalba, spauskite rankų ženklą.  

Rankų ženklas yra interneto puslapio viršuje. 

 

Darželis dirba: 

• pirmadienį nuo 7:30 valandos  

iki 18:00 valandos, 

• antradienį nuo 7:30 valandos  

iki 18:00 valandos, 

• trečiadienį nuo 7:30 valandos  

iki 18:00 valandos, 

• ketvirtadienį nuo 7:30 valandos 

iki 18:00 valandos, 

• penktadienį nuo 7:30 valandos 

iki 18:00 valandos. 

 

Darželio adresas yra  

Baltijos prospektas 77, Klaipėda. 

 

Jeigu turite klausimų galite darželiui paskambinti. 

Darželio telefono numeris yra +37046345731. 



Teksto originalą parengė  

direktorė Laima Sireikienė 

 

Tekstą lengvai suprantama kalba rengė  

darbo grupė:  

● Loreta Ilona Navardauskienė, 

● Inga Kuzminskienė,  

● Jūratė Vilkė 

Tekstą vertino:  

• Rytis Vaitulionis 

Teksto vertinimą koordinavo:  

• Paula Stašaitienė 

Iliustracijų šaltinis: 

● https://arasaac.org/ 

 

 

 

https://arasaac.org/

